



中國香港草地滾球總會 Lawn Bowls Association of Hong Kong, China

Funeral Arrangements for President Vincent Cheung

We are deeply saddened to announce that our most respectful President, Mr. CHEUNG Yuk Fung Vincent, passed away peacefully on 12 April, 2025 at the age of 80.

Vincent had been serving the Lawn Bowls Association of Hong Kong China as a volunteer for more than 30 years. He was the First Vice President in 1993 and subsequently took the President post in 1999 till passing away.

Friends and bowlers are invited to pay their last respect to Vincent in his vigil on Saturday 10 May, 2025 at 5:00 p.m. at the World Hall, ground floor of the Universal Funeral Parlour, 10 Cheong Hang Road, Hung Hom, Kowloon, Hong Kong. Eulogies will be delivered at 7:30 p.m.

Funeral service will be held on Sunday 11 May, 2025 at the World Hall of the Universal Funeral Parlour at 11:30 a.m. followed by a cremation service at Wo Hop Shek Crematorium, Kiu Tau Road, Wo Hop Shek, Fan Ling, New Territories.

Lawn Bowls Association of Hong Kong, China

香港銅鑼灣大球場徑一號奧運大樓二〇一〇室 Room 2010, Olympic House, 1 Stadium Path, Causeway Bay, Hong Kong

電話 Tel : +852 2504 8249

傳真 Fax : +852 2577 5621

電郵 Email : lba@bowls.org.hk

網址 Website : <https://www.bowls.org.hk>



中國香港草地滾球總會

Lawn Bowls Association of Hong Kong, China

我們最敬愛的會長張旭峯於 2025 年 4 月 12 日與我們離別。

親友告別禮：

於 2025 年 5 月 10 日（星期六）下午 5 時於紅磡暢行道 10 號世界殯儀館地下世界堂設靈，下午 7 時 30 分致悼詞追思。

大殮儀式：

於翌日 5 月 11 日（星期日）上午 11 時 30 分大殮，12 時辭靈出殯，靈柩奉移新界粉嶺橋頭路和合石火葬場舉行火化禮。

中國香港草地滾球總會

